


September 10th, 2024

CERTIFICATE

This is to certify that the delegation from Shanghai Jiao Tong University headed by Mr.     will visit Greece on Oct. 14th, 2024 and will be there for 5 days.

The purpose of this visit is to attend the 25th International Symposium on Theory, Algorithmic Foundations, and Protocol Design for Mobile Networks and Mobile Computing (ACM MobiHoc 2024).

The name list is as follows:
Mr.       , Male, born on Sep. 27th, 1988, an         of the School of Electronics, Information and Electrical Engineering of SJTU. He start working since     .. His annual salary is    RMB per year. The purpose of the visit is to have business discussion and academic communication in order to go for      .

During the period of his stay in Greece, all expenses including return air-tickets board and lodging as well as the health insurance will be borne by us.

Shanghai Jiao Tong University will hold his position during his visit, and confirm that he will come back to Shanghai on time.
                                                                            
You can contact Shanghai Jiao Tong University by:

Our contact Tel: +86 21 34206748
  Fax: +86 21 34206738
E-mail: cgkvisa@sjtu.edu.cn

Director: Xie Wei
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			Service Center for Exit-Entry Administration

                                           




                    2024年9月10日

出差证明

这是一份出差证明，我校派遣名字同志于2024年10月14日赴希腊访问，停留5天。

本次出访目的是参加ACM MobiHoc 2024国际会议。

访问者名单如下：
名字，男，1988年9月27日出生，现为我校电子信息与电气工程学院职务，于XXX年入职，目前已经工作5年，年薪人民币XX万元。本次出访目的是洽谈业务和学术交流，推动XXXX。

在他赴希腊访问期间，所有费用，包括往返机票、食、宿、健康保险将由我校负担。

在他访问希腊期间，学校将保留他的职位，并保证他按时回国。

你可以联系上海交通大学：

联系方式 电话: +86 21 34206748
         传真: +86 21 34207845
         邮箱：cgkvisa@sjtu.edu.cn

                                          负责人：谢玮
                                           上海交通大学
出入境管理与服务中心

